2021 gyawgn — 02 st — 27 uliall ng}dj]li&d
%AJSJM‘ e Lsa :L'Al,ul\ :\..,i.ds

(520 Ol daaa 2
amlyamine@gmail.comeize Laia¥ 1y 4l aglally QY 4K (Alie — s ool dasla

2021/11/07 :J 5 g s 2021/09/09 :daalal) sl 2019/11/13 :p)a) s

oaaile

e 2oLt T leal] o e o leinse o i sl Dl 85 Lnll] Lale (530 3 ] LT
cleo) dae e 4 L) jjns aliall saad] DLsYl gonsall Loty psgiall (mpeis el lpiips L
i b s aind! s o 5555 il ) LolLLd) 038y Linslsaion msiial] 2G50 sualel
csalel] Ly ik o (555 Lo e Uiy wles sl Demlipl] o i Yl 4D e

Sport sientificity: epistemological questioning

Abstract

The study examines the scientific city of sport according to an epistemological approach,
where it was presented on a set of criteria that could help prove its scientific identity. The
ambiguity of the concept, the subject matter, and the multiplicity of methods reinforce doubts
about the validity of the scientific claim, but the open epistemological discussion on these
issues has led us to draw an idea of the difficulty of asserting a categorical decision, in which
we say, in particular, that sport isnot a science and it is far from scientific conditions.

Keywords: Sport science, scientific city, epistemology, subject matter, method.

Scientificité du sport: questionnement épistémologique

Résumeé

L'étude examine la scientificité du sport avec une approche épistémologique, on I’a présentée
sur un ensemble de critéres permettant de prouver son identité scientifique. L'ambiguité du
concept, le sujet et la multiplicité des méthodes renforcent les doutes sur la validité de la
revendication scientifique, mais la discussion épistémol ogique ouverte sur ces questions nous
a amenés a nous faire une idée de la difficulté d'affirmer que le sport n'est pas une science et
qu’il est loin des conditions scientifiques.
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